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,;i . skupStini crne gore

Na osnovu claiia 69 stav 2 Poslovnika Skupgtine Cme Gore, Odbor za ekonomiju,
finansije i budget, sa lOl. sjednice odrSane 13. februara 2020. godine, podnosi

f  I Z V J E g T AJ
o razmatranju PREDLOGA ZAKONA OIZMJENAMAIDOPUNAMA

•  ZAKONA O AKCIZAMA
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U uvodnom obfazlozenju Predloga zakona o izmjenama i dopimama Zakona o
akdzama, predstavnica- predlagacfa, upoznala je Odbor da se navedne izmjene i dopune
predla^u u cilju uskladivanja akciznog zakonodavstva sa pravnom tekovinom Evropske
unije, potrebom za uriapredenjem postojedih rjeSenja uvodenjem novog informacionog
sistema za elektronsku razmjenu podataka, kao i zadr^avanjem postojedeg nivoa akcize na
pojedine akcizne proizvode i smanjenje akcize na te&iosti za punjenje elektridnih cigareta,
zbog njihovog uticaja na ekonomsku aktivnost privrednih subjekata.

iV
s

Sjednici su, u skladu sa ̂ lanom 67 stav 2 Poslovnika SkupStine, prisustvovali Vladan
Jokovid, direktor Uprave carina i Branislav Jankovid, nadelnik Odsjeka za naknadnu kontrolu
u Upravi Carina.

Tokom raspravena Odboru je pozitivnim ocijenjeno da je prihod od akciza u periodu
od 2011. godine da 2020. godine, porastao za oko 100 miliona eura, ali i ukazano da se isti
mogu jo§ znadajnije .povedati smanjenjem neformalne ekonomije. U torn konteksu
postavljena su pitanja koja su se odnosila na: izazove i rizike sprovodenja akcizne politike
koja se odnosi na duva^ke proizvode; aktivnosti Uprave carina u ovoj oblasti i odekivanja
od uvodenja novog oblika akciza na duvan §to bi trebalo da, izmedu ostalog, omogudi bolji
nadzor i kontrolu; uvbdenje novog infarmacionog sistema Uprave carina; mogudnost
redefinisanja akcizne' pblitike koja se odnosi na dizel i bezolovno gorivo, sa posebnim
osvrtom na zaStitu zivofae sredine i si.

Iskazano je interesovanje za naplatu akciza koja se odnosi na plin za grijanje, naftu i
naftne derivate, kao i dpbrim ocijenjeno uvodenje u akcizni sistem nezavisnih malih pivara
(craft pivare).

Na Odboru je, takode, bilo miSljenja da je, u narednom periodu, potrebno sagledati
mogudnost odr^avanja^onsultativnog sasIuSanja na temu ukupne akcizne politike.
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Odbor je sa gest glasova „za" i jednim glasom „uzdr2an", odliidio da predIo2i

Skupgtini da usvoji Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o akdzama.

Za izvjestioca Odbora na sjednid Skupgtine odreden je
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